

Berriro ere hemen gaude, zuen aurrean, gure bi auzokideri, Urtzi eta Telleri elkartasuna eta babesea adierazi nahian.

Bidegabekeria hau orain dela bi urte hasi zen, Urtzi Martinez eta Jon Telletxea Irantzu Yaldebere eta Aitor Fernandezekin batera atxilotu zituztenean, 2012ko martxoko greba orokorrean gertatutako istilu batzuetan parte hartu izana leporatuta.

Ostean, epaiketa fartsa hasi zen. Grebalariak Aske plataformak hasieratik salatu duen bezala eta epaiketan demostratu zen bezala, auzi hau muntai poliziala besterik ez da. Muntai polizialaren teoria berresteko, Ertzaintzak manipulatutako frogak eta zentzurik gabeko testigantzak oinarrizkoak izan ziren.

Hala ere, bidegabekeriak aurrera jarraitu zuen eta Urtziri eta Telleri urtebete eta erdiko espelte zigorra ezarri zieten, desordena publikoengatik, zehazki epaitegiaren kanpoaldean margoketa batzuk egiteagatik. Aitor eta Irantzu kargu guztietatik absolbitu zituzten. Baino, denok dakizuen bezala, fiskaltzari zigor hori ez zitzaison aski iruditu, eta helegitea jarri zuen, mozorroaren astungarria kontuan hartu ez zela argudiaturaz, Urtzik eta Tellek aurpegia estalita baitzeramatzen margoketak egiteko orduan. Errekurtsoak aurrera egin zuen bi urte eta erdiko espelte zigorra ezarri zieten. Bi urte eta erdiko kartzela zigorra bi gazteri ustezko Estatu "demokratiko" honetan greba batean margoketa batzuk egiteagatik!!

Hamar eguneko epea eman diete espeltean aurkezteko. Epea gaur bukatzen da, baina Urtzi eta Telle ez dira espeltean aurkeztu, eta ez dira aurkeztuko.

2012ko martxoaren 29ko greba orokorrean kalera atera ginen lan erreforma eta Estatu arrotz eta klasista honek inposatzen dizkigun legeak eta sistema salatzeko kalera, eta arrazoi beragatik gaur ere kalera atera gara; arrazoi beragatik, gaur Urtzi eta Telle ez daude gure artean. Zuen legeak, zuen erreformak, zuen sistema kapitalista, sexista, homofobo eta arrazistak, zuen bizi ereduak guretzako ez duelako balio!

Urtzi eta Telle fisikoki ez egon arren, mezu bat utzi digute gaur zuei helarazteko. Irantzu istilu berdinatan parte hartzeagatik inputatua izandakoak irakurriko digu Urtzi eta Telleren gutuna.

.....

Urtzi eta Tellek esan bezala, desobedientziaren hautua egin dute. Horregatik, Urtzi eta Telleri elkartasuna adierazteko eta beste eredu sozioekonomiko bat aldarrikatzen jarraitzeko, urriaren 11n, larunbata, Grebalariak Aske plataformak Askegune bat antolatuko du Deustuko San Pedro plazan.

Esan bezala, askegune horren helburua elkartasuna adieraztea da, eta horretarako 5 orduko kontzentrazioa egingo dugu mugimendu feminista, sindikatu, eragile sozioekonomiko, erakunde politiko, gazte mugimendu eta abarrekoen babesarekin. Goizeko 10etan emango diogu hasiera askeguneari, eta goizean zehar, elkarretaratzeaz gain, elkartasun keinu ezberdinak burutuko dira bertan. Eguerdiko ordu bietan elkarretaratze nagusia burutuko dugu, "ez zaituztegu bakarrik utziko" lelopean.

Elkartasuna adierazteko momentua heldu da. Hemendik, beste eredu sozioekonomiko batean sinesten duen pertsona orori dei egiten diogu. Denok zaudete askegunera gonbidatuta, denok zarete beharrezkoak egun horretan. Denok grebalariak izan ginelako eta garelako, Urtzi, Telle ez zaituztegu bakarrik utziko!

Grebalarriak Aske!

Hoy comparecemos nuevamente en este lugar para mostrar públicamente todo nuestro apoyo y solidaridad con Urtzi y Telle.

Esta injusticia comenzó hace dos años, cuando Urtzi Martínez y Jon Telletxea fueron detenidos junto a Irantzu Yaldebere y Aitor Fernández bajo la acusación de haber participado en unos incidentes acaecidos en la huelga general de marzo de 2012

Luego llegó la farsa del juicio. Tal y como la plataforma Grebalariak Aske denunció desde el principio, y así quedó demostrado en el juicio, todo esto ha sido un gran montaje policial, un montaje basado en pruebas manipuladas por la Ertzaintza y testimonios sin sentido.

A pesar de todo, la injusticia siguió adelante y Urtzi y Telle fueron condenados a año y medio de cárcel por desórdenes públicos, desórdenes que se concretan en la realización de unas pintadas en el exterior del juzgado, mientras que Aitor e Irantzu fueron absueltos de todos los cargos. No obstante, a la Fiscalía esa condena le resultó insuficiente y recurrió alegando que no se había tenido en cuenta el agravante de disfraz, ya que la sentencia indicaba que Urtzi y Telle llevaban la cara tapada. El recurso prosperó y finalmente les impusieron una pena de dos años y medio de prisión. ¡Dos años y medio de cárcel a dos jóvenes por hacer unas pintadas durante una huelga general en este Estado supuestamente “democrático”!

Urtzi y Telle tenían diez días de plazo para presentarse en la cárcel. El plazo termina hoy, pero no se han presentado, y no se van a presentar.

En la huelga general del 29 de marzo de 2012 salimos a la calle para denunciar tanto la reforma laboral como las leyes y el sistema que nos impone este Estado extraño y clasista. Por esa misma razón, hoy también hemos salido a la calle; por esa misma razón, hoy Urtzi y Telle no se encuentran aquí. Porque no aceptamos vuestras leyes, vuestras reformas, vuestro sistema capitalista, sexista, homófobo y racista ni vuestro modelo de vida.

Aunque Urtzi y Telle hoy no están aquí físicamente, nos han pedido que os hagamos llegar un mensaje. A continuación, Irantzu, que también estuvo imputada por los mismos hechos, nos va a leer la carta de Urtzi y Telle.

.....

Ante la injusticia, Urtzi y Telle han escogido la vía de la desobediencia. Por ese motivo, para solidarizarnos con ellos y seguir reivindicando otro modelo socioeconómico, el sábado 11 de octubre la plataforma Grebalariak Aske organizará un Askegune en la plaza de San Pedro de Deustu.

El objetivo de dicho Askegune es mostrar solidaridad con Urtzi y Telle, para lo cual haremos una concentración de cinco horas con el apoyo del movimiento feminista, sindicatos, agentes socioeconómicos, formaciones políticas, movimiento juvenil y otros. El Askegune comenzará a las 10 de la mañana y, además de la concentración, habrá lugar para diferentes gestos solidarios. Para finalizar, a las dos del mediodía se realizará una gran concentración.

Ha llegado el momento de la solidaridad. Desde aquí hacemos un llamamiento a todas las personas que creen en otro modelo socioeconómico. Os invitamos a participar en el Askegune; ese día os necesitamos a todas y a todos. Porque todas y todos fuimos y somos huelguistas, no dejaremos a Urtzi y Telle solos.

Grebalarriak Aske!